
SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY 

 ŁĘKA OPATOWSKA Z  DZIAŁAŃ PODEJMOWYANYCH 

W OKRESIE  MIĘDZY SESYJNYM 13.04.2022 r. - 31.05.2022 r. 

 

w zestawieniu chronologicznym okres między sesyjny przedstawia się następująco : 

 

- W dniu dzisiejszym przed sesją brałem udział z pozostałymi radnymi w posiedzeniu 

wspólnym komisji Planowania i Budżetu oraz  Gospodarczej. 

- W środy zgodnie z harmonogramem pełniłem dyżur oraz przygotowywałem wspólnie z  

p. Wójtem oraz innymi osobami dzisiejsze posiedzenie Sesji Rady Gminy.   

 

Do Biura Rady wpłynęły niżej wymienione pisma: 

1) od Dyrektora Zespołu Szkół w Łęce Opatowskiej dot. prośby na przeznaczenie 

środków na remont pieca w związku ze złym stanem technicznym, 

2) od Zarządu OSP w Piaskach o wsparcie w kwocie 1000 zł. w zakupie 

specjalistycznego sprzętu pożarniczego wykorzystywanego podczas zawodów 

sportowo – pożarniczych, 

3) od mieszkańców Piasek - prośba o wykonanie remontu drogi w miejscowości Piaski w 

związku ze złym stanem technicznym. 

 

W związku z moją nieobecnością spowodowaną urlopem, dodatkowo dziękuję wszystkim 

radnym  za reprezentowanie mnie na uroczystościach gminnych.  

 

 

Przewodniczący Rady  

/-/ Michał Jerczyński 


